

**HMS-kommittén för Fysiska institutionen,
Institutionen för astronomi och teoretisk fysik
och Kansli N.**

Protokoll från sammanträde torsdag 2017-02-09

Närvarande:

KD	Knut Deppert (ordf.)	prefekt, Fysiska inst.
RM	Ragnhild Möller	Kansli N
EJ	Eva Jurlander	OFR/S
MR	Mattias Richter	huv.sk.omb., Fysicum och Astro.byggn.
BS	Bo Söderberg (sekr.)	Teoretisk fysik
LÖ	Leo Östman	stud.repr. GLUFS
DW	David Wessman	stud.repr., F-sek. LTH
MG	Maria Gunnarsson	stud.repr., F-sek. LTH
IE	Ingrid Ekelund	FHV

1. Mötet öppnas

2. Val av justeringsperson

– RM valdes.

3. Meddelanden

–

4. Tid och plats för nästa sammanträde

– Tid: Torsdag den 18 maj 2017 kl 13:15. Plats: H422 på Fysicum.
(Obs! Protokoll gällande som kallelse!)

5. Protokoll från föregående sammanträde

– EJ: Hålet efter teleskopet i tornet är nu tilltäppt, och Astro-terrassen ska ha fått nytt golv i december.

– KD: Källsorteringsmöbler för Fysiska inst. är nu inköpta.

– EJ: Saknas ordentliga d:o på ATP; RM: Saknas även på Kansli N.

– KD: Ombyggnad av L-formad korridor – se punkt 9.

6. Centrala skyddskommitténs protokoll

- Ny miljöhanteringsplan klubbad (“lokaler, kemikalier, inköp, upphandling”).

7. Studentfrågor

- LÖ: NV-kåren anordnar ny psyko-social enkät i mars/april.
- LÖ: Studenter oroas av rykten om ev. flytt till Brunnshög, enligt Glufs.
- MG: Det klagas över dålig ventilation i Rydbergssalen.
- KD: Obs. att ventilationen måste sättas på manuellt.
- MR: Läge att montera CO-mätare?

8. Nyheter från myndigheter

9. Aktuella byggnads-, inrednings- och utrustningsfrågor

- BS: F.d. biblioteket K305-308 är nu ombyggt till “Teorilabb” – och har blivit bra.
- KD: Frisatta utrymmen i H300-korridoren kommer att byggas om till tre nya kontor.
- KD: L-formade korridoren i L/H300 kommer att byggas om ytterligare till sommaren, med fler sittutrymmen för studenter.
- KD: Skyltgruppen har nu arbetat färdigt, och nya och bättre skyltar är på gång i Fysicum.
- EJ/RM: Förbättrad skyltning behövs även i Astronomihusets foajé.

10. Rapporterade arbetsskador, materiella skador, övriga skador och tillbud

- MR: En s.k. “flashback” inträffade i en brännare, och gav en kraftig smäll som resulterade i en del öronsus. Det pågår diskussioner om hur man undviker att det händer igen (fara för bl.a. tinnitus).
- IE: Bör anmälas som arbetsskada.

11. Rapporterade skyddsronder, miljöinventeringar, säkerhetsgenomgångar.

- KD: Skyddsronder planeras till våren.

12. Uppföljning av handlingsplaner för systematiskt arbetsmiljöarbete

–

13. Aktuell situation betr. arbetsorganisation och arbetsbelastning

– RM: En 50%-ig tjänst som arbetsmiljösamordnare håller på att till sättas; tre personer intervjuas i dagarna. Kan ev. användas för att samordna psyko-sociala enkäter mellan institutionerna, och lyfta dessa till fakultetsnivå?

– KD: tveksamt om detta skulle innebära en förbättring. Vi avvaktar f.n. planerad enkät för maj.

14. Övriga frågor

– DW: Reftec genomför f.n. en nationell psyko-social enkät för teknologstudenter (pågår under februari).

– IE: Utbildningar i första hjälpen kan anpassas till olika tänkbara scenarier, specifika för en avdelning – så är t.ex. tänkt att göras vid Nanolab.

– KD: Återkommande hälsokontroller av anställda vid Fysiska inst. erbjudes sedan ett tiotal år, och är uppskattade. Dock måste en ny upphandling nu göras.

– MR: Medicinsk hälsokontroll är obligatorisk för vissa grupper av anställda – detta måste vi påminna om.

15. Mötet avslutas

Vid protokollet:

Ordf. sign.

Justeras:



Bo Söderberg



Knut Deppert



Ragnhild Möller